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KOMISJA OŚWIATY  

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 

BRM.0012.31.2024.EZ 

EOD: 27737/2024/W 

 
 

Protokół z posiedzenia 

Komisji Oświaty 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 13 czerwca 2024 r. 
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 01 h 20 min 50 sek.) 
 

 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
2. Raport o stanie Miasta za 2023 rok – opinia w zakresie pracy Komisji. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 
4. Informacja z przygotowań wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

5. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024.  

6. Sprawy bieżące. 
 

 
 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
(czas trwania nagrania od 00 min 46 sek. do 00 min 57 sek.) 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała, że uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

 
 

Ad. 2. Raport o stanie Miasta za 2023 rok – opinia w zakresie pracy Komisji. 
(czas trwania nagrania od 00 min 59 sek. do 12 min 41 sek.) 
 
 
Raport o stanie Miasta Elbląg za 2023 rok omówił Sekretarz Miasta Artur Zieliński.  

 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknęła dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
Za - 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie Miasta za 2023 rok – opinia w zakresie pracy 
Komisji. 
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Ad. 3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej. 
(czas trwania nagrania od 12 min 45 sek.  do 15 min 23 sek.) 

 

1) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu na realizację 
bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 

6 lat - DRUK NR 22/III 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka  

 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Komisja pozytywnie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu na realizację 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat - 

DRUK NR 22/III. 

 

 
 

Ad. 4. Informacja z przygotowań wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 
(czas trwania nagrania od 15 min 26 sek.  do 20 min 53 sek.) 

 
Informację na temat przygotowań wypoczynku letniego dzieci i młodzieży omówiła Dyrektor 

Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka.   

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 
 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat przygotowań 

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 5. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024.  
(czas trwania nagrania od 20 min 56 sek.  do 25 min 50 sek.) 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Marek Pruszak 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radny Marek Pruszak 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji 

Oświaty rok 2024 oraz przekazanie planu do Przewodniczącej Rady Miejskiej celem włączenia pod 

obrady najbliższej sesji.   

 

Wyniki głosowania: 
Za - 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
 

Komisja przyjęła powyższe.  

Plan pracy Komisji Oświaty na rok 2024 stanowi załącznik do protokołu.   
 

 
 

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania od 25 min 59 sek.  do 01 h 20 min 47 sek.) 
 

1) Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka przedstawiła prezentację na temat 

organizacji pracy przedszkoli, szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 2023/2024  
i 2024/2025.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 
• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Radna Jolanta Janowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Jolanta Janowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 
 

2) Radny Marek Pruszak odniósł się do współpracy Komisji z Wiceprezydentem Miasta Piotrem 

Kowalem i zapytał o organizację dni Elbląga.   
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Głos zabrali: 

• Wiceprezydent Miasta Piotr Kowal 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 
 

 

cd. pkt. 1) Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka kontynuowała omawianie tematu dot. 

organizacji roku szkolnego.   

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Jolanta Janowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Pruszak 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radny Marek Pruszak 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radna Jolanta Janowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radna Ewa Horbaczewska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Ewa Horbaczewska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Ewa Horbaczewska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 
 

 

3) Radny Marek Pruszak zapytał o Przedszkole Nr 17.    
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 
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4) Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała o terminie kolejnego posiedzenia 

Komisji.  
 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zakończyła 

posiedzenie.  
 

 
 

Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Oświaty stanowi załącznik do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu.  
 

 
 

                                        Przewodnicząca Komisji 
 

                                                   Irena Sokołowska  

 
Protokół sporządziła 
 
   Ewa Zielińska 

 

 

 

 

 

 


